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Rozhovor s Isabel Medina Peraltaovou 

 

Úvod 

 

V aktuálním vydání našeho formátu rozhovorů "Front Line Reports" přinášíme rozh-
ovor s nacionalistickou aktivistkou Isabel Medina Peralta ze Španělska pro nový 
německý internetový časopis pro politickou teorii NSDAP/AO "Der Angriff (DA)/The 
Attack". Rozhovor vedl jejich šéfredaktor "Wehrwolf". 
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www.nsdapao.info 

 

Rozhovor 
 

Isabel Medina Peralta: 

 

Jsem především národní socialista. Jsem politický voják, který plní svou povinnost. Chápu, 
že člověka (v mém případě ženu) definuje jeho jednání, jeho zvláštní způsob chápání světa 
a vystupování v něm. Cesta, kterou jsem si zvolila, je cestou činu. "Věřím, bojuju", to je 
kategorický imperativ mé existence. 

 

DA: Kdy jste se začal věnovat politice a co vás k tomu vedlo?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Politice jsem se začal aktivně věnovat ve třinácti letech. Tehdy jsem si začal vážit vzdělání a 
kulturní zdatnosti člověka, a tak jsem se pustil do čtení všeho, co jsem považoval za 
užitečné. Ačkoli se moje první četba zabývala filozofií, všechny cesty vedly do Říma a v 
tomto případě vedly k fundované a praktické politické ideologii. Mé jednání, můj způsob 
chování, můj vkus a ocenění jsou a byly, co si pamatuji, fašistické. 

 

Ve čtrnácti letech jsem se začal účastnit konferencí a demonstrací, krátce poté jsem založil 
časopis pro politické informace a osvětu a začal jsem si všímat proměny své životní volby. 
Ale všechny problémy, které mi způsobila moje politická příslušnost, mi připadaly hloupé, 
nepřítel nevěděl, že bojuji za velikost a nesmrtelnost! Vůle rozpoutat chaos, dát pomatený 
svět do pořádku a působit jako strážce v nejvyšším platónském smyslu řádu, to je naléhavý 
úkol, který si vytyčil národní socialismus; a je to úkol, který jsem si vytyčil i já. Mou 
motivací je jednat pro zachování krásy a harmonie, jednat z ctnosti a situovat umění do 
vitální maximy středu vesmíru. 

 

DA: Spolupracovali jste/spolupracujete s politickými stranami a/nebo organizacemi ve 
Španělsku a/nebo dokonce na mezinárodní úrovni? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Ano. Jak už jsem se zmínil, svou politickou kariéru jsem zahájil založením týdeníku 
Jonsista, tedy týdeníku, který se hlásí k národně socialistické linii španělského fašismu. Jeho 
název zněl "La Conquista del Estado" podle týdeníku, který v roce 1931 zahájil fašistický 
politický boj ve Španělsku pod perem Ramira Ledesmy Ramose. Po vydání svých čísel jsem 
se začal setkávat se soudruhy, některými čtenáři a dalšími, kteří se k projektu připojili. Když 
jsem se seznámil s tím, kdo je dnes mým nejvěrnějším soudruhem a nejlepším přítelem, 
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začal jsem s ním období bojovnosti ve Falange, ale po letech, kdy jsem se straně oddal, jsem 
si mohl ověřit, že současné společenské poměry vláčejí podstatu strany, až ji činí 
nepoznatelnou pro kohokoli z jejích vlastních zakladatelů. A tak jsem se pustil do boje v 
"Bastion Frontal", předčasné mládežnické skupině, jejímž hlavním cílem nebylo nic jiného 
než otřást veřejným vědomím na základě virálních mediálních akcí. Po jejím rozpuštění jsem 
se ocitl ve čtení a přípravě nových kroků na pevné a nerozbitné struktuře pro budoucnost. 
Přesto se účastním a bojuji společně se španělskými soudruhy v kulturním sdružení i na 
mezinárodní úrovni, a to jak ve své straně "Der Dritte Weg" v Německu, tak v britském 
časopise "Heritage and Destiny", v němž pravidelně spolupracuji svými články. Udržuji také 
kontakty a spolupráci s některými stranami v Brazílii, Francii a Itálii. 

 

DA: Jste stále spojeni s "Bastion Frontal"? Pokud ano, řekněte prosím našim 
čtenářům něco o historii zmíněné organizace a jejích cílech. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Bastión Frontal byla mládežnická militantní organizace založená na myšlence politického 
boje a pouličních akcí. Vznikla v Madridu z pandemie v atmosféře politických rozporů, 
sociální nespravedlnosti a hospodářské krize, což samozřejmě přispělo k předčasnému růstu 
skupiny. Chybělo jí však pevné velení, konkrétní ideologické odhodlání a vyhlídky do 
budoucna. Když jsem se rozhodl do strany vstoupit, jasně jsem viděl, že nemá žádné trvalé 
uplatnění na španělské společenské scéně a že sama musí sloužit pouze jako akční skupina, 
která burcuje svědomí a rozhodnými akcemi dosahuje ohlasu v médiích. V tomto smyslu 
jsme své cíle splnili, protože o skupině se mluvilo i v národním parlamentu. Později 
problémy s chováním některých lidí, nedisciplinovanost a nedůslednost mnoha bojovníků, 
přidané k právním problémům, které naše veřejná vystoupení způsobila, způsobily zklamání, 
které rozdrtilo bojového ducha našich vojáků. Měsíc před rozpuštěním strany jsem ji opustil 
kvůli neshodám s jedním z vedoucích představitelů, protože jsem byl v Německu bez 
možnosti rozhodovat ze své země kvůli nebezpečným okolnostem. Mé rozhodnutí vycházelo 
ze skutečnosti, že budoucnost skupiny a jejích vedoucích byla vzdálena mému 
ideologickému smýšlení a mé bojové etice. 

 

DA: Poprvé jste se obrátil na veřejnost 13. února 2021 v Madridu s projevem o 
španělské dobrovolnické divizi "Azul" (španělská dobrovolnická divize) z druhé světo-
vé války, přičemž jste měl na sobě modrou falangistickou košili. Tento projev vyvolal 
mnoho kontroverzí, a to i v mezinárodním měřítku. - Vysvětlete našim čtenářům svou 
motivaci k tomuto projevu a své rozhodnutí vystoupit tam ve falangistické uniformě. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Opravdu si nedokážu vysvětlit, proč jsem tam byl, sotva osmnáctiletý, v panteonu zasvěcen-
ém hrdinům a před třemi sty lidmi s mikrofonem. Ve Španělsku jsem byla víceméně známá, 
protože jsem svým chováním a pohrdáním následky udělala z dívky politickou vojandu rov-
nou mužům. Například když mi bylo patnáct let, přijelo do Madridu mnoho chuligánů z 
britského antifašistického týmu. Zatímco moji přátelé přemýšleli a rozhodovali o strategii, 
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já jsem se rozhodla postavit se před ně a uskutečnit jeden ze svých nápadů, který byl 
úspěšný vzhledem k tomu, že ty antifašisty ponížila jedna malá holka. Také s přihlédnutím 
k mé osobnosti a fyzickému vzhledu , mě vede k myšlence, že se určité organizace rozhodly 
dát mi na demonstracích hlas, aby přilákaly nové publikum a vytvořily nový, méně 
agresivní mediální obraz. Toho dne se mi však "propagandistické rozhodnutí" poněkud 
vymklo z rukou. Svým projevem jsem chtěl ve všech těch mužích probudit bojovný a etický 
charakter divizních vojáků, chtěl jsem vyzdvihnout virtuozitu španělského válečníka a jeho 
historii a především jsem chtěl, aby ozvěna mých slov duněla a otřásala cypřiši na hřbitově. 
Vyprávět nezpochybnitelnou pravdu, neměnný hlas dějin, který v našich dnech umírá a má-
lokdo se odváží ukázat prstem na nepřítele. Věřím, že polovičatá opatření, že ideologický 
přešlap ve prospěch získání lepšího mínění o zkorumpované společnosti nikdy nikam 
nepovede, nikdy. Myslím si, že někdo musí obětovat svá privilegia pro společnost, a 
upřímně řečeno, nevadí mi to, protože plnění povinností je pro čestného člověka to 
nejdůležitější. Především jsem se snažil, aby si bojovníci uvědomili, že život nemá cenu, 
pokud ho nejste schopni obětovat nesmírnému ideálu. 

 

V projevu jsem začal parafrází Adolfa Hitlera, který se vyjádřil o slavném činu španělské 
divize, a pak jsem soudruhy našeho století vyzval, aby pohrdali následky, protože pokuta, 
malý trest vězení nebo to, že vás opustí přítelkyně, protože jste "nácek", nic z těchto malých 
okolností se nevyrovná těm, kteří položili své životy za naši věc. Jak jsem již řekl: 

 

"Ti, kteří přežili mráz ruské stepi a požár Krasného Boru, se vrátili, aby spolu s jednotkou 
Karla Velikého, spolu s SS, vyzvali prozřetelnost v Berlíně na obranu toho, co mělo být tisíc 
let velkolepé a slavné." 

 

Smrt pro ně nebyla koncem, ale začátkem éry, éry hitlerismu, a dnes musíme bojovat jako 
oni: "V každém našem činu musíme revoluci zpřítomnit, i kdyby nás zastihla smrt, protože v 
tom případě zemřeme pod sluncem nebo pod hvězdami, ale naše krev bude plodná jako om-
lazený pramen." 

 

Nakonec jsem zdůraznil, že je nezbytně nutné bojovat proti otci veškeré korupce, proti 
pánovi světa, původci imigrace, morální degenerace a finanční krize, protože: "Je naší 
nejvyšší povinností bojovat za Evropu a Španělsko, které je nyní slabé a likvidované 
nepřítelem, nepřítelem, který bude vždy stejný, i když s jinými maskami: Židem. Protože nic 
není jistější než toto tvrzení: Žid je vinen." 

 

Měl jsem na sobě falangistickou košili, abych dodržel zásadu jednotnosti. I když jsem to byl 
ze všech účastníků já, kdo zvýšil hlas nebo se chopil mikrofonu, nic mě od mých soudruhů 
neodlišuje. Modrá košile nám připomíná, že všichni bojujeme za společnou myšlenku a že ve 
srovnání s ní jsme všichni bezvýznamní. Navíc takto bojovali španělští vojáci, modrá košile 
vedle hákového kříže, symbolu obrozeného života. 

 

DA: Franco se bohužel oficiálně nepřipojil k Ose. Co myslíte, že bylo záměrem tohoto 
rozhodnutí, a myslíte si, že spojenectví mohlo významně ovlivnit válečné úsilí Osy? 
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Isabel Peralta: 

 

Na počátku 30. let se začal formovat nový duch, totožný s duchem, který již tehdy zachvátil 
duše mladých lidí v celé Evropě. Toto hnutí založil Ramiro Ledesma Ramos, redaktor a 
generální tajemník listu "La conquista del Estado". 

 

Později se přidal k Falange José Antonia, méně bojovné, umírněnější, více katolické než 
německé. To samozřejmě brzy vedlo k rozkolu. Nicméně jak Ledesma, tak José Antonio se 
dostali do vrstvy vůdců fašismu ve Španělsku. Když vypukla občanská válka, byli všichni 
vůdci a funkcionáři Falange a JONS uvězněni a zastřeleni. V případě José Antonia je za-
rážející možnost, že ho Franco musel zachránit, a návrhu na propuštění se zřekl. 

 

Franca, stratéga vzdělaného v nejvyšší vojenské přísnosti, životy těchto vůdců vůbec 
nezajímaly, protože věděl, že s nimi je jeho postava zastíněná a bezcenná. Po vítězství ve 
válce se zmocnil Falangy, jejích symbolů, doktríny (alespoň teoreticky) a hymny. Sloučil 
stranu a vytvořil ideologický koktejl mezi karlisty, fašisty, konzervativci, liberály a katolíky, 
a přestože se věřilo, že Hitler vyhraje válku prosazením svých prvních postojů, byl 
zastáncem Vůdce. Přijeli na schůzku do Hendaye a Hitler prohlásil, že "by si raději nechal 
vytrhat zuby jeden po druhém, než by se znovu setkal s Francem". 

 

Pak přišel soumrak bohů a pod troskami Berlína padlo vše krásné, harmonické, spravedlivé a 
pravdivé. Ve Španělsku byl fašistický pozdrav odstraněn jako oficiální, "camisas viejas" z 
Falangy byly napadeny a zlikvidovány, vyměněny za technokraty, a nakonec se dohodly se 
sionismem tím, že ve Španělsku instalovaly vojenské základny výměnou za peníze, v 
nejčistším stylu nízké prostituce, Pokud se to posuzuje z ideologického hlediska... 

 

DA: Ve svém projevu o "Modré divizi" jste se zmínil také o mezinárodním židovském 
vlivu. Musím říct, že mě to docela zaujalo, protože není běžné, aby to v tak mladém 
věku bylo tak jasně vidět, pokud jde o toto konkrétní téma, také, a to není věková zá-
ležitost, je těžké v dnešní době mluvit o vlivu Židů na veřejnosti, zejména v rámci EU. 
Popište našim čtenářům, jak jste se o židovské problematice dozvěděl. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Je to těžké, já vím, ale je to v podstatě nutné. Člověk potřebuje vědět, co je problém, potřebu-
je mu dát tvar, tvář, jméno. Jméno problému je židovství, mezinárodní židovství a jeho 
naprosté pohrdání ostatními národy a harmonickým uspořádáním věcí. Spekulují s bídou lidí, 
do národního organismu vkládají škodlivé myšlenky jako parazity: včera komunismus, dnes 
antirasismus, feminismus nebo LGTBI. Jsou to paraziti a parazity je třeba nejprve jako tako-
vé identifikovat, aby bylo možné přistoupit k hledání léku. Někdy je těžké být k sobě 
upřímný, víme to, víme, jak nebezpečný je židovský problém. Raději se však díváme jinam a 
odvádíme pozornost ostatních láskyplnými eufemismy typu "elita" "vyvolený národ"... Ne! 
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Nezajímají mě následky, žiji pro čest, ne pro chleba, a nikdy bych nelitoval hlásat pravdu, 
bez ohledu na to, jak těžké se mi potom staly okolnosti, opakoval bych to ještě tisíckrát. Ži-
dovskou otázku jsem začal studovat od chvíle, kdy jsem začal studovat svět. Všude, kam 
vaše oči dosáhly, jste našli Žida: tisk, banky, energetické společnosti, ropu... při studiu uni-
verzálních dějin si všimnete náhodného detailu, že od Egypta až po římského prétora, 
procházejíce císaři, ruskými cary, Rumuny, anglickými, španělskými nebo francouzskými 
dobyvateli, jste našli epizodu vyhnání vůči Židům. Analyzujte fakta bez ideologických před-
sudků, sundejte pásku z očí a objevíte jediné jméno "Žid". 

 

DA: Jak byste tedy celkově definoval své politické názory? Jste orientován falangisticky, 
nebo spíše směrem k postojům Francisca Franca? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Jsem národní socialista. Nejprve jsem začal svou politickou kariéru ve Falange kvůli své 
oddanosti Ramirovi Ledesma Ramosovi a z vděčnosti za oběť José Antonia a našich 
padlých. V nové Falange jsem měl mnoho ideologických rozdílů, protože jsem byl podle 
svých stranických soudruhů "modrá půda" (metafora pro hnědou košili). Modrá košile byla 
stranickou košilí a představuje vážného a proletářského ducha dělnické třídy a já jsem se ji 
rozhodl nosit v projevu především kvůli opodstatněné zásadě uniformity, protože v atriu ne-
bo v poslední řadě jsem jedním z dalších vojáků a nezasloužím si žádné vyznamenání. Za 
druhé proto, že pod uniformou wehrmachtu falangistických vojáků vykukovala ta modrá, 
která připomíná náš národ a jeho slavnou historii, jak říká jejich hymna "sláva vlasti, která 
uměla jít cestou slunce přes modř moře", dobývající celý svět. 

 

Přesto je moje doktrína čistě nacionálně socialistická a poslouchám jen příkazy bohů nebo 
Hitlera, takže jakákoli nová strana, která se chce zbavit nebo "rozředit" její podstatu, jako by 
byla špatná, jakákoli "čtvrtá politická teorie" je mi předkládána jako ideologický prohřešek a 
velmi vážná vina za zneuctění bohů. 

 

DA: Osobně si myslím, že pozadí španělské občanské války 1936-1939 je dobrým 
příkladem situace, v níž se dnes nacházejí všechny země západního světa, a už jen pro-
to mi také přijde škoda, že historie španělské občanské války je pro mnoho lidí mimo 
Španělsko stále vzácná. - Jaký je váš názor na toto téma? Myslíte si, že okolnosti ma-
sivního politického napětí mezi levicí a pravicí, které později vyvolalo španělskou 
občanskou válku, jsou (v něčem) podobné současné situaci v západním světě? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Na tuto otázku mi odpověděl již José Antonio, Primo de Rivera v časných ranních hodinách 
své popravy: "Doufám, že španělský lid, tak bohatý na dobré a milé vlastnosti, nalezne mír a 
vlast chleba a spravedlnosti." Vezmeme-li však situaci z praktického hlediska, španělský lid 
se mezi sebou málokdy dohodl. O své impérium jsme přišli zčásti kvůli židovskému finan-
cování, které dostávaly anglické lodě, zčásti kvůli vnitřním neshodám. Příčinou pádu naší 
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sluneční říše není nic jiného než vnitřní neorganizovanost a nedostatek harmonie. Dnes 
můžeme vidět podobnosti. Vyhlášení druhé republiky nebylo ničím jiným než vítězstvím lib-
eralismu a individualismu nad naším národem. Někdy doleva, jindy doprava. Dnes můžeme 
vidět tyto zatuchlé a nevkusné myšlenky zhmotněné v "Partido Popular" a v PSOE (straně, 
která byla přítomna na politické scéně již v oněch 30. letech). 

 

Mimo tyto dvě vrstvy, které se navzájem den ode dne více sjednocují, musíme sjednotit 
ostatní myšlenky a postupy. Takto vznikají Vox a Podemos. Strany podobné Lize Matea Sal-
viniho nebo německé AFD a jejím následným odpůrcům. Ale co ta skutečně radikální 
levice? A ten fanatický nacionalismus, který byl přítomen ve Falange? Pro tyto strany a 
myšlenky není v dnešní demokracii místo. Naši dobu charakterizuje nabubřelý univerzalis-
mus, naprostý nedostatek hodnot a idejí a úpadek kolektivní morálky. Tuto situaci musíme 
zlomit a přetransformovat tyto dekadentní hodnoty, k tomu není potřeba nic víc než fana-
tismus, a ten dnes chybí. 

 

DA: Jaké jsou hlavní problémy ve vaší zemi? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Španělsko již není suverénní zemí, ale malou součástí konglomerátu, který tvoří Evropskou 
unii, a ještě více globalizovaný svět. Problém Španělska tedy nespočívá v našem vlastním 
území, ale v jeho podřízení cizím mocnostem. 

 

Na prvním místě a jako nejdůležitější důsledek tohoto závažného problému vidíme rasovou 
vytěsněnost, která sice není tak výrazná jako v Londýně nebo Paříži, ale je to hmatatelný 
problém, který postupuje destruktivním tempem a ohrožuje přirozený řád, polychromii světa 
a veškerou krásu, kterou by Španělsko jako národ, společenství a lidé mohli světu přinést. 
Studie Národního statistického ústavu ukazují, že jen v Almeríi lze zaznamenat příjezd 58 
000 nelegálních přistěhovalců na malých člunech. V Barceloně již existují ghetta, předměstí, 
která se zdají být ponechána sama sobě a která se podobají cestě stovky kilometrů do od-
porného koutu Afriky. To může způsobit zvýšení míry násilí, kriminality nebo vandalismu, 
ale není to přesně ten základní problém. Divoké chování může být klidně napraveno de-
portací. Nemůžeme se v našem diskurzu zaměřit na tento typ jednání, ale naopak musíme 
otevřít oči a uvědomit si, že i ten nejpoctivější Maročan zde bude mít svých pět nebo šest 
dětí, které se narodí na národním území a budou mít jak španělské doklady, tak děti, které 
budou moci volit a rozhodovat, a budou uplatňovat svou kulturu, která není ani španělská, 
ani evropská, na již okupovaném území, které zůstane jen jako vzpomínka v učebnici 
dějepisu, jako ten národ, který dobyl Ameriku nebo napsal Dona Quijota. Přesně to se dnes 
děje, nenasytně postupují a drtí vše krásné a zbytky bílé, civilizační a tvůrčí rasy nechávají 
hnít na slunci jako mrtvolu. Problém imigrace doprovází nízká porodnost v naší zemi, která 
se nachází v rámci EU jako jeden z národů s nejnižší porodností. Španělé jsou odkázáni na 
hédonismus, na ten nejabsurdnější individualismus nebo na proudy, jako jsou feministky ne-
bo homosexuální móda, což téměř znemožňuje přirozenou regeneraci rasové struktury. 
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Na druhé straně ekonomická nejistota, chybějící infrastruktura, vojenské rozpaky a kontrola 
cizích mocností s vojenskými základnami na našem vlastním území, nedostatek energické 
armády a nikoli seznam sepulkrů ve službách NATO. Všechny tyto problémy koexistují ve 
stínu toho, čemu se kdysi říkalo Španělsko. Musíme však jít k podstatě. Žid je ten, kdo de-
stabilizuje zaostalé země a řídí imigrační vlny do Evropy; je to on, kdo má na starosti 
přípravu civilizovaných národů na jejich invazi svými humanitárními a tolerantními řečmi, 
kdo podvádí ženy, aby je zbavil jejich největší ctnosti, kdo rozptyluje člověka a činí ho 
slabým, kdo destabilizuje ekonomiku a vytváří složené a nepřirozené zájmy. To je ten prob-
lém, odstranit kontrolu, kterou mezinárodní židovstvo vykonává nad Španělskem a dusí náš 
lid k smrti, civilizace by se dala do pořádku. Na vině je Žid. 

 

DA: Jaký je váš postoj k (údajné) Evropské unii (EU)?  

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Richard Kallergi vypracoval na počátku 20. let 20. století plán. Tento plán se nazýval 
"Panevropa" a mezi jeho maximami je třeba v doslovném znění vyzdvihnout následující 
přikázání: "Bílé rasy Evropy musí být zničeny a nahrazeny novým druhem negroidů - Eurasijců, 
kteří jsou poddajní a snadno ovladatelní." Životně důležitou maximou judaismu je ovládnout a 
podrobit si národy světa, aby se uskutečnilo slovo jejich Boha, tedy ovládnutí světa "ušlechtilou 
rasou". Tato "ušlechtilá" rasa není jako africká nebo mongoloidní rasa, pasivní, neškodná a 
užitečná rasa v polychromii přírodního zákona, naopak, židovská rasa je destruktivní, 
parazitická, škodlivá. Aby bylo možné vykonávat totální kontrolu nad více či méně rozsáhlým 
územím, je třeba vytvořit soubor společných zákonů, nějaké globální ideologické poučky, iden-
tický peněžní systém. To už udělali v Římě a pokoušeli se takto postupovat, dokud jim to 
nezatrhl jeden rakouský malíř. Poté, co v Gotterdammerungu Evropa došla světla, bez průvodce, 
nastal čas uskutečnit plán, který už Kalergi vymyslel. Vlajku navrhl on (dvanáct hvězd před-
stavuje dvanáct izraelských kmenů), jeho maximami byly univerzalismus, konzumerismus a in-
dividualismus. Drtivá většina zemí, které světu něčím přispěly, je ovládnuta; civilizační národy, 
tvůrčí rasa, pod stejným symbolem a měnou podřízená transakci s dolarem a systému federá-
lních rezerv. 

 

Je pravda, že každá země může mít své vlastní zákony, ale podle ústavy nemohou být v 
rozporu s maximami Evropské unie. V případě Španělska, jakožto naší předchozí ústavy, 
musela být tato ústava upravena. Náš právní systém se také musí přizpůsobit legislativě pro-
sazované z Bruselu. Například v září byl v souladu s IHRA uplatněn nový zákon na ochranu 
judaismu. Jinými slovy, Evropská unie je orgán, který je Evropě, jejímu specifickému géniu 
a etickému systému cizí. Je součástí nemoci. 

 

DA: V březnu 2022 se španělská policie obrátila na policii Spolkové republiky Německo 
(SRN) ohledně vaší cesty do Německa. Poté ho prohledali na letišti ve Frankfurtu nad 
Mohanem a následně proti němu zahájili soudní řízení kvůli údajné "propagaci propa-
gandy NS". Tento incident se v těch dnech dostal na titulní stránky novin v Německu i 
ve Španělsku. Jak nakonec tento soudní spor pro vás dopadl?   
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Isabel Medina Peralta: 

 

V září jsem byl zproštěn viny a mé věci mi byly vráceny. Můj právník nyní bojuje o odškod-
nění. Po tomto incidentu jsem se vrátila, i když autobusem, a několik měsíců jsem žila pod 
jménem "Francesca Rienzi", italská studentka umění na univerzitě ve Florencii. Situace se však 
značně zkomplikovala po cestě do Anglie, kde jsem byla na letišti v Manchesteru zadržena na 
základě protiteroristického zákona. Po šesti dnech zadržování v britské zemi bez mobilního tele-
fonu a počítače mě nechali na pokoji. V té době jsem odcestoval do Belgie, odkud se mělo rozh-
odnout o mém dalším osudu. Byl na mě vydán příkaz Interpolu k pátrání a sledování. Věděl 
jsem, že se musím vrátit do své země a počkat, až se situace uvolní. Měl jsem však závazek vůči 
své straně v Německu a vůči svým soudruhům a musel jsem být důsledný v tom, co hlásám. 
Nastoupil jsem do autobusu a po mnohahodinové cestě jsem dorazil do Německa. Šel jsem na 
demonstraci a plnil jsem své povinnosti. Po několika týdnech, když jsem si v kavárně před krás-
nou gotickou katedrálou užíval čtení, mi zavolali z práce a další sousedé: hledá mě policie. 
Pokusil jsem se odtamtud odejít, ale během krátké doby mě policie dostihla, protože měla můj 
telefon geolokačně zaměřený, a odřízla vjezdy a výjezdy z města, kde jsem se nacházel. 

 

Byl na mě aplikován zákon z roku 1947 a poprvé v novodobé historii Německé spolkové 
republiky byl občan Evropské unie trvale vyhoštěn, aniž by se předtím dopustil trestného 
činu nebo dokonce nebyl souzen. Podle spolkové republiky to bylo považováno za skutečné 
ohrožení demokratického řádu země. Dvacetiletá dívka považovaná za největší nebezpečí 
pro jednu z nejsilnějších zemí Evropy? Ano, protože se bojí, jsou zvyklí zakazovat a 
zmíněný zákaz ze strachu respektovat, ale jak jsem podepsal a odpřísáhl ve svém policejním 
prohlášení: "Má čest je věrnost." To je pravda. Budu bojovat za Německo, za Evropu a za 
památku Adolfa Hitlera jako první křesťané, s fanatismem, který vás nutí přijmout smrt s 
úsměvem na tváři. Spolková republika dnes pracuje na prostředcích a odvolává se k 
Evropskému soudnímu dvoru, aby mi zakázala volný pohyb po schengenském území (právo 
obsažené v hlavách 1 a 2 smluv o Evropské unii a lidských právech). Přeji jim hodně štěstí. 

 

DA: Jaký je váš názor na politickou situaci v Německu (v jeho jednotlivých částech)? Spol-
ková republika Německo, Rakouská spolková republika a Lucembursko)? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Jedná se o okupační režim, a to jak z vojenského, tak z ekonomického a soudního hlediska. 
Tento konglomerát dokumentů, které tvoří ústavu, se zaměřuje na to, co považuje za hlavní 
problém země: nástup nacionálního socialismu. Snaží se zakázat všechno, symboly, histo-
rii... ale především se snaží bojovat proti pravdě. Chtějí zredukovat a podrobit si jednu z 
nejschopnějších ras v dějinách lidstva. Chtějí, aby zapomněli, co je to být Němcem, aby ne-
produkovali kulturně, vědecky, teoreticky. Chtějí je zbavit jejich zvláštního charakteru a re-
dukovat je na slabý a nemocný národ bez osobnosti a identity. Německo není suverénní a 
nevládne si samo; Německo je zemí otroků a k jeho rozvrácení potřebuje lidovou revoluci 
zasazenou do rámce mezinárodní spolupráce. Národní socialisté celého světa za to vděčí 
Adolfu Hitlerovi. 
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DA: Španělsko, jako jedna z evropských hranic v této konkrétní oblasti, bylo jednou z 
hlavních obětí masové imigrace a "uprchlické" krize v letech 2014/2015. Existují stále 
měřitelné dopady této historické krize? A co situace na španělském území v severní Af-
rice? 

 

Isabel Medina Peralta 

 

Přirozeně, no, mnoho z nich se podařilo usadit. Problémem nejsou ani tak ekonomické 
náklady, i když ty jsou velmi vysoké a velkoryse převyšují státní peníze, které se vkládají do 
mateřství, umění nebo výzkumu a vývoje; ale rasové, protože soužití biologicky odlišných 
prvků není možné. Jejich zvyky, etika či schopnosti se od našich zásadně liší a mimo svá 
přirozená teritoria budou vždy škodlivým prvkem, neboť destabilizují a brzdí naši 
společnost. Pokud jiţ mluvíme o míšení, rasovém vytěsňování, pak budeme muset rozhod-
nout, ţe jde o problém, který je třeba co nejdříve vymýtit, neboť zničené sousedství lze 
napravit, ale smíšená krev potřebuje generace a staletí, aby se znovu harmonizovala, a ani 
tak by se nikdy nedostala zpět k prvnímu bodu. 

 

DA: A co nová masová imigrace a "uprchlická" krize? Je jí Španělsko postiženo stejně 
jako jiné země? Pokud ano: jakým způsobem? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Je to něco katastrofálního a musíme zde provést meditační cvičení. Musíme pochopit, že tito 
muži představují lidské životy a že sem přicházejí na vlastní nebezpečí, když prchají před kon-
fliktem nebo před okolnostmi, které vůbec nejsou příznivé pro život. Nejsou viníky, i když 
přicházejí do Evropy a mnozí z nich páchají zločiny a vyvolávají teror. Musíme pochopit, že 
tito lidé nejsou schopni chápat svět tak, jak ho chápeme my, nelze po nich požadovat naši kul-
turu a civilizované chování. Nemůžeme po nich požadovat, aby místo bojů a vytváření gangů 
vzali do ruky klavír a zahráli serenádu. Nemůžeme a neměli bychom to dělat, protože oni 
nejsou my; co musíme udělat, je zachovat krásu světa, kmenové tance Surmů, obřady Masajů 
a Botticelliho sochy nebo Wagnerovy opery, protože vše tvoří polychromii světa, bohatý 
poklad rozmanitosti. Nyní, aby to mohlo existovat, musí být každý na svém místě, v souladu 
se svým prostředím a svou komunitou, protože pokud se představí Evropě, nikdy nebude 
Evropanem a chaos bude hmatatelný. Musíme proto, abychom problém imigrační krize 
vymýtili, jít k jeho podstatě, poukázat na to, co vyvolává války v těch zemích, které na dveře 
Evropy píší "Uprchlíci vítáni" a chlubí se přirozeným konfliktem, který tato sbírka plemen 
způsobuje. Jsou to lidé a árijská laskavost by jim měla pomoci, v jejich zemích bojovat proti 
kořenům problému. 

 

DA: Představuje masivní přistěhovalectví pro Španěly hrozbu? 
Pokud ano, v čem?  

 

Isabel Medina Peralta: 
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Je to hrozba z hlediska destabilizace, kterou představují. Například z ekonomické roviny 
dostávají státní podporu, která jde z kapes daňových poplatníků a není určena například na 
opravu krásné architektury našich měst. Hrozbou je i to, že přijímají práci placenou za 
nedůstojnou mzdu, s níž by Španěl, který nedostává podporu a žije legálně, platí daně a bydlí, 
nemohl přežít, a proto zaměstnavatel mzdu znehodnotí a Španělovi nezbývá než tuto 
nedůstojnou mzdu díky zákonu nabídky a poptávky přijmout. Hlavní problém však spočívá ve 
ztrátě naší etnokulturní identity, našeho přirozeného prostředí a principu homogenní komunity, 
kde jsou vaše problémy problémy vašich sousedů. 

 

DA: Jaké je řešení pro Španělsko a zbytek Evropy, které by ukončilo tuto krizi masové 
imigrace a "uprchlíků"? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Musíme bojovat proti vysokým financím, proti mezinárodní židovské nadvládě a jejímu 
zavedenému systému; uvědomit domorodce, že není naší povinností převzít odpovědnost a 
že soucit není popřením vlastního života. Přesvědčte své bratry, že nejsou jako my, že lidé, 
stejně jako každý jiný živočišný druh, představují výrazné a nesmiřitelné rozdíly a že mi-
lovat rasy neznamená míchat je a ničit, ale být rasistou a bojovat za jejich čistotu a za-
chování. Rasismus je třeba vnímat jako přirozenou a pozitivní etiku, a proto musí být rasisté 
příkladní a nenechat se strhnout absurdním chováním, kdy na ulici nazvou černocha "opicí", 
protože to není opice. Musíme jednat za všech okolností příkladně a spravedlivě, být ob-
hájci, zástupci a strážci vyšší rasy. Árijci musí být světlem pro zbytek světa. 

 

DA: Je současná uprchlická krize hnacím motorem náboru členů a/nebo vlivu/
politické síly nacionalistických organizací ve Španělsku? 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Před několika měsíci došlo v Ceutě a Melille k násilnému incidentu: 9 000 přistěhovalců 
násilně překročilo hranice, zbilo policisty, obsadilo domy a znásilnilo ženy. Tehdy se zdálo, 
že nacionalistů je více než v SS, ale po pár tweetech se tito lidé rozprchli a nelze počítat s tím, 
že by zorganizovali skupinu, která by šla do ohniska krize bojovat. K "spuštění" těchto lidí 
stačí násilný čin, který vzbudí nenávist a odpor, a to je neúčinné, protože nenávist nevede k 
rozhodným činům. Je třeba jasně a spravedlivě pochopit, že boj proti nim nesmí být akcí 
poháněnou nenávistí, ale láskou ke svému lidu a své rodině a k postavení světa. Pouze lidé, 
kteří to pochopí, budou ochotni položit své životy. 

 

DA: Jak silný je nepřítel ve vaší zemi? 

 

Isabel Medina Peralta: 
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Problém zřejmě není tak závažný jako v jiných evropských zemích. V roce 1492 byli Židé z 
našeho království vyhnáni a nám se podařilo stát se největší říší v moderních dějinách. Nicméně 
i když nemáme takový problém jako Ukrajina, Německo, Rumunsko nebo Polsko, máme a měli 
jsme vážný problém. Židé jsou tu stále, nestačí je pouze vyhnat z naší země nebo je donutit ke 
konverzi (jak to dělala inkvizice), protože "jsou to mistři lži" a usadí se znovu, sice skrytě, ale 
na strategických místech. Nejrozšířenějším židovským typem v dějinách Španělska nebyli 
Aškenázové, jak to bylo v nemilosti našich evropských bratrů, ale Sefardi: méně hlučný židov-
ský typ, který se tolik nezajímal o politiku a krvavé revoluce. Byl to kulturní Žid, který již 
připravoval onu "černou legendu", tolik rozšířenou o našem národě. Je to vlivný Žid, který se 
usazuje ve vládních a úřednických orgánech, který se stává poradcem krále nebo prezidenta re-
publiky. Franco výrazně pomohl mezinárodnímu židovstvu etablovat se i ve Španělsku, přijímal 
jeho půjčky a rozdával koncese. 

 

Španělsko má nyní stejný židovský vliv jako zbytek Evropy, protože zde neexistují žádné 
národní společnosti. Jeho měnou je rovněž euro a je podřízeno úrokům a židovskému dluhu; 
energetické systémy nejsou ve vlastnictví hlavních dodavatelů, ale mají v příjmeních 
vepsanou značku Jahve. Židovská je také kinematografie nebo konzumovaný tisk. Jsme 
součástí světa a svět má dnes svého vlastníka. 

 

DA: Vaše politická činnost již vzbudila mnoho kontroverzí, zejména kvůli silnému tlaku 
mezinárodního sionismu. Měl/měla tato skutečnost pro vás nějaké důsledky v 
každodenním životě? Pokud ano, vysvětlete to, prosím. Vysvětlete také našim mladším 
čtenářům, jak se s represemi vypořádat. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Ano, dělal bych si legraci, kdybych to popíral. Cesta politického vojáka není cestou růží, není 
zábavná ani příjemná, je to cesta neustálých obětí. Než jsem se stal známou postavou boje, 
otec mě kvůli mému bojovému nasazení vyhodil z domu. Přišel jsem o přátele a příbuzné a 
samozřejmě je velmi obtížné udržovat v mých podmínkách milostný vztah. Vyhodili mě z 
práce a odmítli mi zakázky jen z ideologických důvodů. Často jsem bezdůvodně zadržován, 
nemohu cestovat (a pokud vycestuju do zemí, kam mám povolen vstup, musím být několik 
dní zadržován na celnici), mám otevřené soudní procesy a v jednom z nich po mně chtějí tři 
roky vězení za demonstraci uspořádanou v souvislosti s marockou migrační krizí. V únoru 
2021 mě několik evropských zemí začalo považovat za teroristu... Ale upřímně řečeno, i když 
mi na tom samozřejmě záleží a dotýká se mě to, přijímám tyto důsledky s radostí, protože 
vím, že bojuji za věc, která je větší než můj vlastní život. 

 

Moje osobní rada zní, aby se mladí bojovníci, kteří jsou ještě na čase, snažili neztratit pod-
poru své rodiny a přátel z dětství, protože tuto část svého života nesmíme opustit, protože 
bojujeme právě proto, abychom ji zachovali a posílili. Pokud je to nemožné, tak do toho, 
musíme být stoičtí a plnit svou povinnost. Musíme se situovat jako bezvýznamní jedinci a 
pohrdat svými požitky a přepychem, ale zároveň si vážit sami sebe jako pramenů a bašt 
nesmrtelné ideje: díky nám se plamen národního socialismu udržuje při životě. 
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Musíte být fanatik, fanatismus hory přenáší a naše vůle musí být nezlomná: Musíte se naučit 
obětovat. 

 

DA: Jak se s tím vyrovnáváte? 

 

Isabel Medina Peralta:  

 

Je to přirozený důsledek, který předpokládám jako součást cesty, kterou jsem se rozhodl jít. 

 

DA: Máte nějaké projekty/plány do budouc-
na? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Pokračujte ve vzdělávání, studiu, četbě, zkoumání, kulturním přispívání spisy a činy... 

atd. V současné době pracuji na knize, kterou doufám brzy vydám. Mé plány do budoucna 
nejsou jiné než pokračovat v boji za naše myšlenky, a to bez odpočinku. V lidské bojovnosti 
jsou dva póly, které bychom neměli ignorovat, Siegfried a Godmund: orel a had, kontemplace 
a čin. Bez doktrinálního základu nelze uskutečnit rozhodnou akci a bez akce nemají ideje 
větší cenu než shromažďování prachu na poličce. Přesněji řečeno, připravuji se na to, abych 
byl schopen uskutečnit to, co Německá republika ve svém dekretu o vyhnání zřejmě tušila: 
Národní socialismus jako velký gigant organizovaný v celé Evropě a v sesterských zemích. 
Navrhl jsem bojovat za to, aby byl nacionální socialismus opět legální a aby byl viděn takový, 
jaký je, tedy jako doktrína, která musí přetransformovat budoucnost naší doby. 

 

DA: Chcete doporučit nějakou literaturu? Pokud ano: jaké knihy? 

 

 Isabel Medina Peralta: 

 

Vřele doporučuji anglicky mluvícím národním socialistům, aby se snažili přeložit španělská dí-
la, protože jsou nesmírně bohatá. Doporučuji přeložit a vydat ve vaší zemi "La Conquista del 
Estado" a "Fašismus ve Španělsku?" od Ramira Ledesmy Ramose. Doporučuji také přečíst 
"Nuestras Ideas" od Ramona Baua, což je ideální text k seznámení nových soudruhů s naším 
světonázorem. Na druhou stranu se domnívám, že aby mladý bojovník mohl být národním so-
cialistou a skutečně pochopit, co to znamená, musí nejprve znát díla, jako je Iliada, kterou pov-
ažuji za "bibli árijců", dále rytířské romány, Faust, hlavní wagnerovská díla... atd. Nejprve 
musíte vědět, co znamená být Evropanem (v Evropě nebo v Americe), abyste mohli bojovat za 
svou rasu. A konečně to hlavní, co není zkažené nebo překročené větry naší doby. Základní ká-
men našich myšlenek, MEIN KAMPF a vůdcovy projevy, stejně jako základní knihy ze stran-
ické knihovny, jako je Federův "Manifest proti lichvě a otroctví úroku". 
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DA: Děkuji za rozhovor. Pokračujte v dobré práci. Vítězství je naše! Klidně přidejte 
pár slov na závěr pro čtenáře. 

 

Isabel Medina Peralta: 

 

Chci vám poděkovat za chvályhodnou práci, kterou odvádíte při vydávání vašeho časopisu, a 
také za váš zájem o poznání historie mého národa a za to, že mi dáváte prostor k odhalení 
problémů, které dusí mou zemi a můj kontinent. 

 

Zvítězíme a tisíciletá říše zvítězí. 

  

Heil Hitler! 
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